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REPUBLIKA HRVATSKA - REPUBBLICA DI CROAZIA      

ISTARSKA ŽUPANIJA - REGIONE ISTRIANA                                  

GRAD BUJE - BUIE 

CITTÀ DI BUJE – BUIE 

Gradsko vijeće – Il Consiglio cittadino 

KLASA/CLASSE: 024-02/23-01/06 

URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02-23-2                                                                     

Buje/Buie, 12. travnja/aprile 2023. 

 

 

      ZAPISNIK 

sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja od  12.04.2023. 

koja se održala  u Vijećnici POU Buje 

 

Početak sjednice u 17,30 sati. 

 

Na sjednici su bili prisutni slijedeći vijećnici Gradskog vijeća Grada Buja: Franko Gergorić,  

Bojana Puzigaća (putem ZOOM platforme),  Ivica Ćošković, Lena Korenika, Rozana Prelac, 

Tea Bucaj, Valter Turčinović, Anita Medica, Miroslav Poznić i Josip Pejić. 

Nisu bili nazočni Marilena Sinković,  Andrej Benčić i Irena Đurđević 

Na sjednici je bio nazočan Gradonačelnik Grada Buja, Fabrizio Vižintin (u nastavku: 

Gradonačelnik).  

Prisutni su bili pročelnici Loreta Makovac, Jelena Perossa i Elvis Glavičić te službenik: 

Mauricio Sinković. 

Nazočan je bio Hrvoje Kovačević, ravnatelj GDCK Buje. 

Od predstavnika medija bio je nazočan Robert Buzdakin. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković    

                      

Sjednicu je vodio predsjednik Gradskog vijeća, Franko Gergorić (u nastavku: Predsjednik 

Gradskog vijeća). Sjednica se tonski snimala, a snimak će biti pohranjen u gradskoj upravi 

Grada Buja i javno dostupan, stoga se sastavlja samo skraćeni zapisnik. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio 19. sjednicu Gradskog vijeća i konstatirao da postoji 

kvorum jer su nazočna 10 vijećnika od ukupnog broja od 13 vijećnika pa se sjednica može 

pravovaljano održati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je konstatirao da su svi vijećnici dobili poziv sa dnevnim redom 

i materijalima za ovu sjednicu te je dao na glasanje predloženi dnevni red uz malu izmjenu 

redoslijeda izlaganja, kako slijedi: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 18. sjednice gradskog vijeća 

2. Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske organizacije Crvenog križa Buje 

3. Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara za Grad Buje-Buie 

4. Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Grada Buja-Buie za 

2023. godinu 

5. Odluka o planu, programu i načinu upoznavanja s opasnostima od požara 

6. Prijedlog Odluke o subvenciji troškova pohađanja inovativnih programa u sustavu učenja 

djece rane predškolske dobi 
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7. Prijedlog konačne Liste nekretnina iz starogradske jezgre kojima će se raspolagati prema 

Odluci o raspolaganju nekretninama u svrhu provođenja programa poticanja stanovanja na 

području Grada Buja-Buie 

8. Prijedlog izmjena i dopuna Stauta Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda - Pula 

9. Pitanja, prijedlozi i informacije  

10. Razno  
 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao prijedlog dnevnog reda na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 prisutnih vijećnika prihvatilo dnevni 

red. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po Zapisniku sa 18. sjednice Gradskog 

vijeća, ali nije bilo primjedbi na tekst Zapisnika, stoga je dao na glasanje verifikaciju 

Zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 10 glasova ZA od 10 nazočnih vijećnika verificiralo Zapisnik sa 18. 

sjednice Gradskog vijeća. 

 

Ad 2. Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske organizacije Crvenog križa Buje 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Hrvoju Kovačeviću, ravnatelju GDCK Buje koji je 

podnio godišnje izvješće o radu GDCK Buje sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 
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Kako nije bilo pitanja, Predsjednik Gradskog vijeća je dao Izvješće na glasanje. 

 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 prisutnih vijećnika usvojilo Izvješće o 

radu i financijsko izvješće Gradske organizacije Crvenog križa Buje za 2022. godinu. 

 

 

Ad 3. Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara za Grad Buje-Buie 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je pozvao i dao riječ pročelniku Elvisu Glavičiću koji je 

obrazložio predmetnu točku dnevnog reda sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Kako nije bilo pitanja, Predsjednik Gradskog vijeća je dao Izvješće na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 prisutnih vijećnika usvojilo Izvješće o 

stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od 

požara za Grad Buje-Buie 

 

Ad 4. Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Grada Buja-

Buie za 2023. godinu 

 

Elvis Glavičić je obrazložio predmetnu točku dnevnog reda sa slijedećom prezentacijom: 

 

 
 

 



8 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Kako nije bilo pitanja ili prijedloga, Predsjednik Gradskog vijeća je dao Godišnji provedbeni 

plan na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 prisutnih vijećnika usvojilo Godišnji 

provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Grada Buja-Buie za 2023. godinu 

 

 

Ad 5. Odluka o planu, programu i načinu upoznavanja s opasnostima od požara 

 

Elvis Glavičić je obrazložio predmetnu točku dnevnog reda sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Pitanja nije bilo, stoga je  Predsjednik Gradskog vijeća dao na glasanje predloženu Odluku. 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 10 glasova ZA od ukupno 10 nazočnih vijećnika 

usvojili Odluku o planu, programu i načinu upoznavanja s opasnostima od požara 

 

 

Ad 6. Prijedlog Odluke o subvenciji troškova pohađanja inovativnih programa u 

sustavu učenja djece rane predškolske dobi 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je obrazložio predmetnu točku dnevnog reda. Podsjetio je 

nazočne na inicijativu roditelja koji su ukazali na problem a koji je objašnjen na prethodnoj 

sjednici Gradskog vijeća. Prijedlog predmetne Odluke je raspravljen na dva tijela Gradskog 

vijeća i konačan prijedlog je dostavljeni sa materijalima za ovu sjednicu. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Bojana Puzigaća je rekla da će njen klub podržati Odluku iz razloga što su teška gospodarska 

vremena za građane – roditelje, ali je istaknula da Grad mora podržavati prvenstveno javni 

interes a ne privatne interese pojedinih osoba. 

 

Drugih pitanja nije bilo, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća dao prijedlog Odluke na 

glasanje. 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 10 glasova ZA od ukupno 10 nazočnih vijećnika 

usvojili Odluke o subvenciji troškova pohađanja inovativnih programa u sustavu učenja djece 

rane predškolske dobi 

 

 

Ad 7. Prijedlog konačne Liste nekretnina iz starogradske jezgre kojima će se raspolagati 

prema Odluci o raspolaganju nekretninama u svrhu provođenja programa poticanja 

stanovanja na području Grada Buja-Buie 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Jeleni Perossa. 

Jelena Perossa je rekla da konačno ima 7 nekretnina na Listi koje su pogodne u svrhu 

provođenja programa poticanja stanovanja i koje će se izložiti na prodaju putem natječaja. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je  otvorio raspravu. 

 

Nije bilo pitanja ili prijedloga, stoga je dao prijedlog Konačne liste na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 10 glasova ZA od 10 nazočnih vijećnika izglasalo Konačnu Listu 

nekretnina iz starogradske jezgre kojima će se raspolagati prema Odluci o raspolaganju 

nekretninama u svrhu provođenja programa poticanja stanovanja na području Grada Buja-

Buie. 
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Ad 8. Prijedlog izmjena i dopuna Stauta Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda - Pula 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je podsjetio nazočne da je Grad Buje suosnivač Dnevnog centra 

za rehabilitaciju Veruda – Pula. Statut ustanove je donešen 2014. godine uz suglasnost 

osnivača a novim Zakonom o socijalnoj skrbi ostavljen je rok od godinu dana za usklađenje 

Statuta sa Zakonom. Kako je vijećnicima dostavljen detaljan prijedlog izmjena i dopuna 

Statuta sa obrazloženjem, otvorio je raspravu 

 

 Nije bilo pitanja ili prijedloga, stoga je dao prijedlog izmjena i dopuna Stauta na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 10 glasova ZA od 10 nazočnih vijećnika usvojilo prijedlog izmjena i 

dopuna Statuta Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda - Pula 

 

 

Ad 9. Pitanja, prijedlozi i informacije  i  Ad 10. Razno  

 

Gradonačelnik je objasnio slijed radnji, rokova i imovinskopravnih problema koji se rješavaju 

radi realizacije projekata poticane stanogradnje na području Grada Buja. Najavio je snimanje 

filma ratne tematike vezane za 2. svjetski rat u Bujama. Rekao je da je rotor na Stanici pri 

kraju i otvaranju. 

Lena Korenika je izvijestila nazočne o problematici otvaranja lokala u centru Buja koji je u 

vlasništvu Talijanske unije a ne Zajednice Talijana u Bujama te je zatražila pomoć Grada kod 

urgiranja radi stavljanja lokala u funkciju. 

Miroslav Poznić je pitao za izlazak sa rotora na Stanici iz smjera agrarije. 

Gradonačelnik je odgovorio da nije bilo moguće izgraditi izlaz u sklopu postojećeg projekta 

rotora i granica katastarskih čestica. 

Miroslav Poznić je pitao za podržavanje inicijative i prijedloga da se nekretnine u vlasništvu 

Talijanske unije planira za dom umirovljenika. 

Lena Korenika mu je objasnila da je nekretnina u vlasništvu Talijanske unije i da nitko osim 

vlasnika nema pravo planirati i utvrditi namjenu i način rekonstrukcije objekta. 

Valter Turčinović je najavio nezadovoljstvo građana Stanične ulice i peticiju protiv realizacije 

priključka na rotor.  

 

Obzirom da nije bilo daljnje rasprave, Predsjednik Gradskog vijeća je zaključio sjednicu 

Gradskog vijeća.  

 

 

Dovršeno u 19,15 sati. 

Zapisničar: Mauricio Sinković 

 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUJA-BUIE 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 

Franko Gergorić,v.r. 


